
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: Söndag 2 oktober 2022 klockan 18:00 

Närvarande: Jonas, Sofia, Johan, Mattias och Maartin 

 

§ 1 Mötet öppnas 
Mötet öppnas. 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkänns. 

§ 3 Val av justerare 

Maartin Göthede väljs till justerare. 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse 
Styrelsens protokoll: 

- Eds FF kommer vara med i länsförsäkringars kampanj 

 - LOK-stödet är inrapporterat 

 -Eds FF kommer att avsätta 100 000 kr varje år för att kunna lägga nytt konstgräs om 10 år.  

 I år har de dock lagt 200 000  

- Djuprengöring av konstgräsplanen är beställd, avbytarbåsen är på gång 

§ 5 Ungdomsavslutning 
Mattias beställer priser. Jonas frågar Kristofer om han kan vara konferencier samt bokar bollhallarna 

och Stallbacken. Sofia tar reda på vilka föräldrar som serverar. Jonas pratar med Åse angående vad 

som behöver beställas till kiosken. Avslutningen startar kl 15.00. Samling 13.00. Jonas kollar på 

presenter till ledare, Sofia kollar antal ledare.  Johan tar ansvar för ståbingon. Gustav Källen kommer 

att vara prisutdelare. 

§ 6 Vintercupen 
17 lag anmälda. 16/10 är sista anmälningsdagen. Mattias kollar om bollhallen är bokad dessa helger. 

§ 7 Ansökan Hugo Berglund donationsfond 

Fonden vänder sig till personer som bor i Gesäter och Töftedal. Jonas har lämnar in en ansökan på 

30 000 som gäller mindre mål att använda på träningen. 

§ 8 Arbetsdag 15 oktober 

Johnny Larsson håller i denna dag. Finns även behov av underhåll av mål på konstgräset. Maartin 

kontaktar Johnny. 

§ 9 Ny leverantör av material 

Eventuellt byta till Enenda, som är en del av Ravelli. Ej bestämt ännu. 

§ 10 Övriga frågor 

- Tobias Nolberg-Svensson ska flytta och ledare behövs till P14/15. Även eventuellt behov av ledare 

till F-08/09. 

- Funkat ganska bra med domare. Seniorer har dömt många av matcherna. 



§ 11 Nästa möte 

Söndag 6 november 18.00 

Vid pennan  

Sofia Sandberg 

 


